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Lenka Kalábová kandiduje do prezidia především proto, že se domnívá, že 

osobní angažovaností může být asociaci užitečná, a práce v prezidiu jí přijde 

jako smysluplná aktivita nejen pro asociaci, ale pro všechny nelékaře. 

Ve volném čase ráda jezdí na kole po Českém středohoří, vzdělává se v body-

psychoterapii nebo si užívá na lekcích rulfpilatu. 

 

V čem vidíte přínos České asociace sester? 
Přínos jakékoli profesní organizace je především v tom, že hájí zájmy profesí, 

které reprezentuje, dohlíží na odbornou přípravu těch, kdo budou do profese 

teprve vstupovat i na pracovní podmínky a odbornou úroveň těch, kdo se jako 

kvalifikovaní odborníci na poskytování zdravotních služeb podílí. Přínos 

asociace pak vidím především v tom, že se snaží přiblížit práci jednotlivých 

nelékařských profesí veřejnosti. 

 

Co považujete za svůj největší úspěch za uplynulé 

čtyřleté období? 
Osobní úspěch spatřuji především v tom, že jsem jako manažerka nemocnice 

dokázala své podřízené provést nelehkým obdobím covidové epidemie. 

Úspěch ČAS pak v tom, že přispěla k tomu, aby si veřejnost v tom nelehkém 

období uvědomila, že vedle lékařů jsou pro nás, občany této země, důležité i 

sestry, záchranáři, zdravotní laboranti stejně jako všichni ostatní pracovníci 

laboratoří, radiologičtí asistenti nebo třeba asistenti farmaceutičtí. Prostě 

všichni zdravotničtí profesionálové, kteří pečují o naše zdraví. 

 

Co považujete za svůj největší pracovní a osobní 

úspěch v poslední době? 
Za svůj největší pracovní, ale především osobní úspěch považuji to, že po 

mnoha letech v nemocnici jsem dokázala najít odvahu a pokud vše dobře 

dopadne, tak budu moci, spolu s kolegy, poskytovat zdravotní služby v 

ambulanci duševního zdraví, kterou jsem si spolu s přáteli vysnila a teď se ji 

snažíme i “vymazlit”, aby v ní bylo našim pacientům dobře a byli s námi rádi. 

Můj cíl v následujících čtyřech letech, pokud bych 

byla zvolena? 

„Nejvyšším cílem následujícího volebního období je 

pro mne, stejně jako pro asociaci, založení komory 

sester / nelékařských zdravotnických pracovníků.“ 


